
Gemeenteraad Stede Broec pikt gigantische kostenstijging brandweer niet 

'Signaal voor de regio' 
Cees Beemster 
r.iieemslenŞliollanctmedlacombíľiatle.nl 

Boven karspel * De gemeenteraad 
van Stede Broec wijst de begroting 
van de Veil ìgheidsregio Noord -Ho l 
land Noord voor 2015 af als de kos
ten voor de brandweer- en vei l ig
heidstaken niet anders worden ver
deeld. H e t amendement hiervoor 
van het C D A werd gisteravond t i j 
dens de raadsvergadering door alle 
fracties gesteund. 
Dat de regionalisering van de 
brandweer vanwege scherpere eisen 
ēn nieuwe taken oolc Stede Broec 

meer gaat kosten, verbaast de ge

meente niet. Maar de omvang vindt 

de voltallige raad buiten alle pro

porties. „ H e t is niet ui t te leggen dat 

inwoners van Hei loo zeven euro per 

inwoner gaan betalen en wij hier
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voor 25 euro per inwoner", vertelaar

de M a r t i n Krijger ( W D ) . „ D e S E D 

gemeenten moeten er een mil joen 

b į jpo rnpen . Een mil joen!" 

'Geld aftroggelen' 
„ H e t is begrijpelijk dat we meer 
gaan betalen, maar dit moeten we 
afwijzen als signaal dat gemeen
schappelijke regelingen ons alleen 
maar geld aftroggelen", vond ook 
Jan Ettes (ODS). „ H e t is niet te verte
ren dat onze goed functionerende 
brandweer ongeveer het dubbele 
gaat kosten", zei Peter Raven (GBS). 
Waarbij OP en P v d A / G L ook nog 
eens balen van het feit dat de Veilìg
heidsregio een deel van haar bezui
niging dekt door een greep ui t de al
gemene reserve. 
Jean Pierre ICrozcn (CDA) was bl i j 
dat alle partijen het amendement 
steunen om de begroting van de Vei
ligheidsregio af te wi jzen, om een 
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Wethouder Nico Slagter. 

kostenverdeling te kr i jgen die lou
ter gebaseerd is op de gelden die ge
meenten kri jgen van het R i jk voor 

veiligheids taken en niet ook op het 
inwoneraantal. „Di t l i j k t mi j een 
signaal voor de regio." Volgens bur
gemeester Goldschmeding tekent 
het protest, dat zi j ondersteunt, z ich 
ook i n andere gemeenten af. Z i j be
loofde zich Ín het algemeen bestuur 
van de Veiligheidsregio hard te ma
ken om de beoogde extra bezuini
ging van 4,r mi l joen te realiseren. 
Op voorhand de jeugdbrandweer 
bui ten schot laten, zoals de W D w i l , 
kan volgens haar niet. „ W e moeten 
keuzes maken die p i jn doen." 
De kri t iek van de W D dat veel eer
der binnen de Veiligheidsregio ge
protesteerd had moeten worden te
gen de voorgenomen kostenverde
l i ng , is volgens wethouder Nico 
Slagter (CDA) onterecht: „ D i t is ab
soluut geen mosterd na de maalti jd. 
Als SED-gemeenten z i j n wìj al r u i m 
een half jaar bezig om een andere 
kostenverdeelsleutel te kr i jgen." 


